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P R O T O K Ó Ł  NR VII/15 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 13
40

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 28 maja 2015 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia VII sesji i powitania Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Gminy,  

radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz kierowników jednostek 

podległych dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził według 

listy obecności, że na stan 14 radnych obecnych było 13 (radny Waldemar Szpila nieobecny 

usprawiedliwiony), a zatem podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Bezpośrednio po otwarciu sesji Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej 

poprosił wszystkich obecnych o powstanie i uczczenie chwilą ciszy śmierć tragicznie 

zmarłego radnego Krzysztofa Buli. 

Następnie odczytał Postanowienie Komisarza Wyborczego w Gorzowie Wlkp. z dnia 25 maja 

2015 roku w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.  

Ad.2.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.  

5. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dobiegniew oraz sprawozdania 

finansowego za 2014 rok. 
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 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu na 2014 rok. 

 Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego, sprawozdania  

z wykonania budżetu oraz informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dobiegniew za 

2014 rok. 

 Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Dobiegniewa. 

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącej 

udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa. 

 Dyskusja. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Dobiegniew wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy za 2014 rok.  

b) absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa.  

c) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok.  

9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

10. Komunikaty. 

11. Zakończenie sesji.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Rada protokół z poprzedniej 

sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało się 

 0 radnych. 

 

Ad.4. W miesiącu maju br. Komisja Rewizyjna nie przeprowadzała kontroli.  

 

Ad.5. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia 

Łaźniewska Zastępca Burmistrza: 

 Dnia 1-3 maja odbywały się obchody Święta Konstytucji 3 Maja.  

 Dnia 5 maja w Sołectwie Ługi odbywały się wybory Sołtysa oraz Rady Sołeckiej. 

Sołtysem Sołectwa Ługi została Pani Anna Wojtaszek. Bardzo serdecznie gratulujemy.  
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 Dnia 6 maja Burmistrz brał udział w spotkaniu dotyczącym obchodów 70 rocznicy OSP.  

 Dnia 7 maja wspólnie z Kierownikiem CZG SGO5 byłam w Mnichach i rozmawialiśmy 

na temat współpracy.  

 Dnia 9 maja miały miejsce III Powiatowe Obchody Dnia Strażaka i Ludzi Lasu.  

 Dnia 11 maja pracownicy Urzędu Miejskiego brali udział w spotkaniu dotyczącym 

rewitalizacji miast i gmin oraz odbyły się wybory Sołtysa oraz Rady Sołeckiej Sołectwa 

Sarbinowo. Sołtysem została wybrana Pani Monika Rozmarynowska. Bardzo serdecznie 

gratulujemy. 

 Dnia 12 maja odbyło się spotkanie z Panem Pawłem Sługockim i omawialiśmy cztery 

projekty, którymi się zajmujemy, tj. projekt turystyka i rekreacja, rewitalizacja miasta  

i gminy, Muzeum Woldenberczyków pod hasłem „Uniwersytet Pokoju”, Centrum 

Edukacji Natura 2000.  

 Dnia 12 maja spotkaliśmy się z przedstawicielem firmy Zina w sprawie MMTPN 

Dobiegniew Cup. 

 Dnia 13 maja spotkaliśmy się z Zarządem Rodzinnych Ogrodów Działkowych w sprawie 

pozyskania środków z budżetu.   

 Dnia 14 maja odbyło się kierownictwo urzędu. Omawialiśmy projekty, które mamy 

zrealizowane oraz te, które są w trakcie realizacji.  

 Dnia 16 maja Burmistrz uczestniczył w Smakach Pojezierza w Starym Kurowie.  

 Dnia 14 i 15 maja uczestniczyłam w konferencji w Łagowie Lubuskim, gdzie tematem 

było pozyskiwanie inwestorów.  

 Dnia 15 maja rozpoczął się III plener Malarski w Dobiegniewie. Gościliśmy 15 malarzy  

i 2 rzeźbiarzy.  

 Dnia19 maja spotkaliśmy się z projektantem i omawialiśmy inwestycje z zakresu 

rozbudowy sieci kanalizacyjnej.  

 Dnia 20 maja odbyło się kierownictwo oświaty, gdzie poruszaliśmy temat naboru uczniów 

do szkoły ponadgimnazjalnej oraz przygotowania do zakończenia roku szkolnego.  

 Dnia 21 i 22 maja uczestniczyłam w konferencji Kostrzyńsko Słubickiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej w Mierzęcinie.   

 Dnia 21 maja odbyły się Wojewódzkie Obchody Straży Pożarnej w Świebodzinie,  

gdzie Pan Burmistrz został odznaczony złotym medalem za zasługi dla pożarnictwa.  

 Dnia 22 maja miało miejsce spotkanie z Sołtysami. Pan Burmistrz wręczył listy 

gratulacyjne i życzył powodzenia w realizacji podejmowanych działań.  
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 Dnia 23 maja odbył się w Dobiegniewie wyścig kolarski w ramach Pucharu Polski 

kategorii junior i młodzik.  

 Dnia 23 maja odbyły się nad j. Wielgie Polsko – Niemieckie Zawody Wędkarskie  

 Dnia 24 maja w centrum miasta odbyła się wystawa poplenerowa, gdzie malarze  

i rzeźbiarze prezentowali swoje prace.   

 Dnia 25 i 26 maja odbyła się wizyta Dyrektora Centrum Koordynacji Projektów 

Środowiskowych. Tematem spotkania było przygotowanie wniosku dotyczącego turystyki 

i rekreacji.   

 W dniu wczorajszym delegacja Urzędu Miejskiego uczestniczyła w otwarciu wystawy 

„Igrzyska za drutami” w Sejmie.   

 Remont sieci wodociągowej na Osiedlu Młodych w Dobiegniewie został już ukończony. 

Trwa inwestycja przebudowy ul. Ściegiennego oraz ul. Batorego.  Realizujemy inwestycje 

budowa wiaty drewnianej nad j. Osiek oraz pomostu drewnianego nad j. Radęcin. 

 Leszek Waloch Burmistrz – chciałbym poinformować odnośnie wizyty Pana Piotra 

Adamskiego Dyrektora Centrum Koordynacji Projektów Środowiskowych. Jest bardzo 

dobra wola, abyśmy nadal kontynuowali projekt Zmniejszenia presji na obszary 

Drawieńskiego Parku Narodowego, który dotyczy zagospodarowania turystyczno – 

rekreacyjnego gminy.  

 W miesiącu wrześniu planujemy wspólnie z Punktem Obsługi Inwestora Urzędu 

Marszałkowskiego i Polską Agencją Inwestycji Zagranicznych zorganizować  

w Mierzęcinie konferencję dla Inwestorów.  

 

Ad. 6. Wnioski i zapytania. 

 Dariusz Majowicz radny – Panie Burmistrzu dobrze byłby żeby na następną sesję 

przygotowany był projekt uchwały w sprawie zmiany dodatków za wychowawstwo, 

ponieważ rozmawialiśmy już o tym żeby podwyżka dodatków za wychowawstwo była od 

dnia 1 września br.    

 Dnia 1 czerwca jest Dzień Dziecka, więc dobrze byłoby wspomóc dyrektorów naszych 

placówek, więc proszę o wpłacanie dobrowolnych kwot na ten cel.     

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – jeżeli coś się dzieje w Gminie Dobiegniew,  

np. odbywa się wyścig kolarski to myślę, ze większość z nas nie wie, że coś takiego dzieje 

się i będą zamknięte drogi, ludzie się nas pytają a my nie umiemy na to odpowiedzieć. 

Uważam, że takie wydarzenia powinny być nagłośnione.  
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 Joanna Grabia radna – mam pytanie odnośnie dróg polnych. Skończył się już pewien etap 

prac polowych i można byłby zająć się tymi drogami, ponieważ jest problem z przejazdem. 

Chodzi głównie o drogę Ługi – Słonów.  

 Jerzy Biel radny – dziękuję za zabezpieczenie studzienki kanalizacyjnej na ul. Tuwima 

oraz za poprawę nawierzchni drogi nr 161.  

 Zbigniew Kołodziej radny – czy w sprawie drogi dojazdowej do miejscowości Kamienna 

zostały podjęte jakieś czynności, ponieważ ludzie nie mają dojazdu.  

 Wlaźlik Władysław radny – czy były plac popegeerowski zostanie zagospodarowany? 

 

Ad.7.    Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dobiegniew oraz 

sprawozdania finansowego za 2014 rok:  

 Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wykonania budżetu na 2014 rok 

przedstawił Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 Opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2014 rok przedstawił 

Jerzy Biel Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej. Opinia stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Dobiegniewa przedstawił Jerzy Biel Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

dotyczącej udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa przedstawił Jerzy Biel 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej. Opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – jedyna uwaga z Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dotyczy tego, że subwencję za miesiąc styczeń dostajemy w miesiącu grudniu. 

Mamy swoje zobowiązania i jeżeli dochody nie pokrywają naszych dochodów z podatków 

czy innych źródeł i nie pokrywają tych zobowiązań, a ta subwencja jest na naszym 

rachunku bieżącym, więc płacimy z tych pieniędzy to, co mamy do zapłacenia żeby na 

koniec roku te zobowiązania nie zostały.  Natomiast wraz z nowym rokiem przekazujemy 

z naszych dochodów te, które uzyskujemy o te należne środki oświacie i jest to tylko 

różnica źródeł.   
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Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ogłosił przerwę w obradach sesji od 

godz. 12
50

 do godz. 13
05

. 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Dobiegniew wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2014 rok.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VII/42/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) absolutorium dla Burmistrza Dobiegniewa.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VII/43/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 Leszek Waloch Burmistrz – raz w roku jest znakomita okazja by dowiedzieć się czy 

Państwo akceptujecie to, co robimy – to jest właśnie sesja absolutoryjna i udzielenie bądź 

nieudzielenie absolutorium. W dniu dzisiejszym wysłaliśmy wniosek odnośnie 

rewitalizacji miasta do Ministerstwa Infrastruktury. Teraz będziemy oczekiwali 

rozstrzygnięcia. Gdyby udało nam się zrealizować również ten temat to dla mnie 

człowieka, który już się schyla ku końcówce aktywności samorządowej to jest znakomite 

zakończenie i podsumowanie mojej działalności. Przyjemnością jest dla mnie z Państwem 

współpracować. Dziękuję bardzo.  

 

c) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok.  

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – do zmian w budżecie doszła również kwota zwrotu,  

którą otrzymaliśmy, jako dotację dla CIS – kwota 6.269,05zł oraz przesunięcie kwoty 

5.900zł. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VII/44/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad.9.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Jerzy Hatała Kierownik RKG – jeżeli chodzi o drogi polne w miesiącu czerwcu będą  

te drogi równane. 

 Jeżeli chodzi o drogę do miejscowości Kamienna to tej drogi nie ma i gmina nie ma 

interesu, taki interes powinien mieć właściciel Elektrowni. Dojazd do Elektrowni jest 

drogą brukową, która idzie wzdłuż rzeki Drawy, z tym że leży ona w pasie leśnym.  

 Jeżeli chodzi o plac popegeerowski to właścicielem jest Gmina Dobiegniew  

a przekazany jest w Zarząd dla PUK „Komunalni”. W większości odpady składował 

tam CIS. W najbliższym czasie postaramy się tam zrobić na tym placu porządek.    

 Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o przygotowanie projektu uchwały  

za wychowawstwo to na pewno w miesiącu czerwcu nie będzie ona przygotowana, dlatego 

że do końca lipca jest dokonywana analiza wykonania budżetu za I półrocze.    

 Jeżeli chodzi o organizację imprezy wyścigu kolarskiego to organizator wziął na siebie 

informację o tym wyścigu, my byliśmy współorganizatorem. W przyszłości 

dopilnujemy żeby plakaty szybciej do nas trafiały.    

 Jeżeli chodzi o plac popegeerowski to będziemy go porządkować. Ten teren od ulicy 

Wyszyńskiego mamy podzielony na 7 działek, ale wstrzymałem ten teren do sprzedaży, 

ponieważ pojawił się inwestor i jest zainteresowany kupnem tego gruntu.  

 

 Leszek Waloch Burmistrz – jeszcze mam kilka spraw do radnego powiatowego Leszka 

Wieczór. W ubiegłym tygodniu dzwonił do mnie Dyrektor Bęben, że jeśli stan drogi 

objazdowej do Grąsów nie zmieni się to od września zaprzestaną dowozu dzieci do szkół. 

Druga sprawa dotyczy przebudowy drogi Dobiegniew – Osiek żeby w roku 2016 była 

uwzględniona w budżecie. Trzecia sprawa dotyczy wykaszania poboczy na drogach 

powiatowych. 

 Leszek Wieczór radny powiatowy – jeżeli chodzi o most jest harmonogram, który jest 

monitorowany przez Starostwo. Jeżeli most zostanie zamknięty mamy świadomość tego, 

że ta droga musi być na tyle poprawiona żeby można było przejechać. Jeżeli chodzi  

o drogę Dobiegniew – Osiek została już wpisana i zatwierdzona przez Radę Powiatu,  

jako droga do modernizacji w tej kadencji.  Jeżeli chodzi o wykaszanie dróg to został 
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powołany Zespół przy Starostwie, który będzie zajmował się wykaszaniem dróg, 

przycinaniem drzew etc.   

 

Ad.10. Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – jutro w Urzędzie Miejskim na Sali nr 5 od 

godz. 10
00

 do 11
00

 będzie pełniła dyżur senatorski Pani Helena Hatka. Bardzo serdecznie 

zapraszamy.  

 Zdzisław Pajdowski Przewodniczący ZO – chciałbym podziękować za zamontowanie 

poręczy w przychodni. 

 Chciałbym również przypomnieć, że złożony został wniosek w sprawie remontu 

chodnika na ul. Obr. Pokoju oraz ul. Wyszyńskiego i nie mam odpowiedzi w tej 

sprawie.  

 Leszek Waloch Burmistrz – dostaliśmy pismo o wyłączenie jezior ze strefy ciszy. 

Przemyślcie Państwo czy z takim wnioskiem wystąpić do Starostwa Powiatowego? 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – przedstawił pismo z Lubuskiego Urzędu 

Wojewódzkiego z dnia 26 maja 2015 roku. Jest to wskazanie, że Uchwała Nr VI/36/15 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie została podjęta z naruszeniem prawa.   

 Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystkim za udział w obchodach  

Konstytucji 3 Maja oraz w Dniu Strażaka i Ludzi Lasu.  

 

Ad.11. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VII sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 


